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Melting Ice Reveals Couple Lost in Mountains for 75 Years
融冰暴露出冰冻75年之久的夫妻遗体
This is What’s Trending Today.

欢迎收听今日热点。

It turns out the warming climate is good for something.

事实证明气候变暖对于某些事情来说也是好事。

The children of Marcelin and Francine Dumoulin of Switzerland finally might find out what happened to their parents 75 years ago.

来自瑞士马瑟兰和弗朗新·迪穆兰最终发现了75年前他们的父母经历了什么。

The bodies of a Swiss couple who disappeared 75 years ago in the Alps were found at the edge of a melting glacier. https://t.co/p5MKL2Oxr5

75年前，失踪的瑞士夫妇的遗体在阿尔卑斯山一处融化的冰山一角被发现。

— USA TODAY (@USATODAY) July 18, 2017

—USA TODAY (@USATODAY) 2017年7月18日。

One daughter, 79-year-old Marceline Udry-Dumuolin, says her parents left their house to milk their cows one day in 1942. But, she says they did not return.

该夫妇其中的一个女儿马瑟兰·德里-迪穆兰，已经79岁了。她说：他的父母在1942年的一天，出去喂牛，但是他们并没有再回来。

The family lived high in the mountains, at an elevation of about 2600 meters. People from nearby villages searched for the man and woman for over two months. But the search was unsuccessful.

他门家居住在海拔2600米的高山区域。附近的村民寻找该夫妇将近2个月的时间。但是该搜救是无用的。

Many people believed the couple fell into a crevasse, or a deep divide in the land.

很多人认为该夫妇掉进了冰缝里，或者更深的地缝里。

Young Marceline and her five siblings went to live with other families. She said she and her brothers and sisters spent their entire lives looking for their parents so they could have a proper funeral.

年轻的马瑟兰和他的五个兄弟姐妹和其它的家庭生活在一起。她说：她和她的兄弟姐妹们用了一生的时间去寻找他的父母，希望他们能有一个合适的葬礼。

Now, people who work for a company that operates ski lifts may have found the Dumoulins in melting ice. An employee was doing work on one of the lifts last week when he says he saw something strange.

目前，经营滑雪电梯公司的员工们已经在融冰中发现了迪穆兰夫妇。上周，制造该电梯的一名员工发现了奇怪的东西。

He found two bodies, a man and a woman, close together in the Tsanfleuron glacier. They were wearing clothing from the 1940s and had items like a backpack and food container.

在Tsanfleuron冰川，他发现了两具遗体，一个男人和一个女人，紧紧地依靠在一起。他们还身着20世纪40年代的衣服、一个背包和视频容器。

Police said they will do a DNA comparison to find out for sure if the bodies are the missing Doumoulins.

警察表示：他们将做DNA比对，用来确认这两具遗体是否是失踪的迪穆兰。

The director of the ski lift company said the bodies were “perfectly preserved.”

滑雪电梯公司的主管人员表示：这两具遗体是被“平静的保藏的”

Many people around the world reacted to the news.

全世界的人对该新闻作出了回应。

One Twitter user, Amber, wrote: “Wow! This now ends the agony of the family left wondering how/where the couple disappeared.”

其中一位推特使用者安布尔写道：“哇哦，这件事情终结了该家庭的苦恼，留下了希望。

Wow! This now ends the agony of the family left wondering how/ where the couple disappeared....

— Amber (@AmberYlB) July 19, 2017

其中一位推特使用者安布尔写道：“哇哦，这件事情终结了该家庭的苦恼，留下了希望。在哪，怎么失踪的呢？

— Amber (@AmberYlB) 2017年7月19日。

The newspaper Le Matin reported that daughter Marceline said “this news calms me deeply.” She also said if the bodies turn out to be those of her parents, she will not wear black to their funeral.

《晨报》报道：其女儿马瑟兰说：“这则新闻让我彻底的平静了”她也表达，如果该遗体最终结果显示是她的父母，她不会身着黑纱参加他们的葬礼。

She said, “I think white will be more appropriate. This represents hope, which I have never lost."

她说：“我觉得白色更会被接受。这代表着希望，代表着我从未丢失的希望。

And that’s What’s Trending Today.

这就是今日热点的全部内容。

I’m Dan Friedell.

丹·弗雷德报道。
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Words in This Story
sibling – n. a brother or sister

proper – adj. correct according to social rules

agony – n. extreme mental or physical pain
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